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ZAPISNIK  SA REDOVNE SKUPŠTINE SOPAS - a  

                                   održane  22.06.2016. godine 

 

Radno Predsedništvo:     Zoran Radoičić, Srbislav Obradović, Božana Ostojić 

Verifikaciona komisja : Slavko Makara, Slava Jovanović 

Prisutno 13 klubova, 12 klubova je priložilo ovlašćenja, ukupno 25 od 32 kluba. 

Skupštinom predsedava Zoran Radojčić. 

Zoran Radoičić je na početku izlaganja objasnio da izveštaj o radu neće biti u 
onom obimu i kvalitetu u kome bi trebao biti, a sve iz opravdanih razloga. 

Nakon toga, pročitao je pismo Predraga Radifkovića RK „SEBASTIJAN“  Iz 
pročitanog pisma konstatovano je da u većina navoda kritika na račun saveza nisu 
opravdane. 



Što se tiče izmena i dopuna Statuta, Milan Pavković je pročitao i obrazložio date 
predloge. Reč je preuzeo Zoran Radojčić i stavio na glasanje predlog za izmenu i 
dopunu Statuta, što je Skupština jednoglasno usvojila. 

Donet je i zaključak da klubovi svoje Statute usaglase sa Statutom Saveza. 

Pre take Izveštaj o radu, pušten je prilog sa takmičenja u brzinskom plivanju 
perajima. 

Izveštaj o radu za 2015 godinu pročitala je Božana Ostojić. 

Zoran Radoičić je nakon proččianog izveštaja otvorio diskusiju po ovoj tački 
dnevnog reda: 

Za reč se javio Miodrag Bajčetić i dao primedbu da Savez ima 32 člana, a da se na 
takmičenjima pojavljuje jako mali broj klubova i takmičara, naročito je mali broj 
takmičara mlađeg uzrasta. 

Naglasio je da bi bilo veoma dobro da se nađe način da se vrši obuka dece mlađe 
od 14 godina.  

Milorad Đuknić je dodao da zakon ne dozvoljava takav postupak rada i da je zakon 
još rigorozniji što se tiče rada sa decom. 

Dragan Perašević je rekao da su potrebane takmičarske knjižice i naglasio da je 
potrebno omasoviti takmičenja. Pavković je podržao ovaj komentar i rekao da svi 
moramo da uložimo maksimalan trud da bi to i ostvarili. 

Bajčetić Miodrag je rekao da Beograd ima 47 ron. Kluba a na takmičenjima se 
pojavi maksimalno osam ! Tako je i u Nišu, Novom Sadu i ostalim gradovima u 
Srbiji. 

Milorad Đuknić je rekao da su termini u Beogradu jako skupi i da je malo bazena ! 

Zoran Radoičić je dodao da je u Beogradu najteže jer nema finansijske pomoći 
grada niti bilo kakve druge dotacije. 

Nakon toga Slave je izneo sledeće: 



Da deca dok ih roditelji vode na trninge dolaze redovno, a kada odrastu više ih 
privlače kafići i ulica nego interesovanje za sport ! 

Slavko Makara je rekao da KPA“PANČEVO“  ima mogućnost da organizuje 
takmičenja na bazenu u Pančevu, jer ima povoljnu ponudu za korišćenje bazena. 

Milan Pavković je dao predlog da se klubovi obrate lokalnim samoupravama za 
novac, a kao opravdanje za to naveo je da je sport strateška grana u Srbiji. 

IZVEŠTAJ JE USVOJEN JEDNOGLASNO! 

Finansijiski izveštaj je obrazložio Zoran Radoičić 

Predsednik nadzornog odbora je istakao da uvidom u izveštaj nije bilo ničega što 
bi ukazivalo na nepravilnosti. 

FINANSIJSKI IZVEŠTAJ JE USVOJEN SA JEDNIM UZDRŽANIM GLASOM ! 

U tački razno, Milan Pavković je rekao da će preregistracija klubova biti besplatna 
do 31.10.2016 god. i dao je predlog da se registruje delatnost u okviru koje bi 
klubovi mogli da ostvaruju profit. 

Milorad Đuknić je dodao da je krajnje vreme da se ublaži UZOR i  da Skupština da 
predlog nastavnoj komisiji za izmenu UZOR-a i naglasio da CMAS daje tu 
mogućnost. A sve u cilju da se izjednačimo ili približimo konkurenciji. 

Zoran Radoičić je dao predlog da Skupština donese zaključak da nastavna komisija 
uradi izmene UZOR-a do kraja 2016 godine ondosno do 15.01.2017 godine. I da se 
sve objavi na web sajtu Saveza. 

SKUPŠTINU JE ZATVORIO Zoran Radojčić 

U Beogradu 

Dana: 22.06.2016 god. 

Predsedavajuci Skupstine: 

                    Zoran Radoičić 



 

 

 

 


